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Esittelijä Varapuheenjohtaja 
 

Päätösehdotus Kuru-neuvosto keskustelee Kurun alueen ajankohtaisista asioista. 
 

Päätös Kuru-neuvosto keskusteli seuraavista Kurun alueen asioista: 
  
 Koulun rakentaminen Kuruun viivästyy noin puoli vuotta.  
 

Linja-autoliikenteen aikataulujen tiedotusta tulisi parantaa. Kuru-neuvosto 
ehdottaa, että aikataulut olisivat Kurun keskustassa, Kyrönlahdessa ja 
Soppeenmäessä bussikatoksissa. Niissä tulisi ilmoittaa myös vaihdot ja 
jatkoyhteydet Tampereelle.  Asia laitetaan tiedoksi eteenpäin. 
 
Karjulantiellä ajetaan edelleen reilusti ylinopeutta. Asia on viety Ely-keskuksen 
tietoon liikenneturvallisuuden parantamiseksi ja sieltä on saatu vastaus, että 
nopeusvalvontakameroita ei ole mahdollista saada. Kriteerit sen saamiseksi eivät 
täyty.  
 
Liikkuvien lähipalveluiden kokeilusta Kurussa järjestetään tilaisuus Liisan 
seuratalolla 7.2.2024. Kuru-neuvoston jäseniä on menossa tilaisuuteen. Asiasta 
keskustellaan lisää seuraavassa kokouksessa.  
 
Kuru-neuvosto päätti, että neuvostolle tiedoksi tuotu esitys Tredun 
koulutustarjonnan kehittämisestä voidaan laittaa Kuru-neuvoston nimissä 
Tredulle. 
 
Kuru-neuvosto kiittää Kurun alueen auraajia hyvin suoritetusta työstä. 
Haastavista keleistä huolimatta auraus on suoritettu hyvin.  
 
Kuru-neuvosto keskusteli palokunnan saatavuudesta Kurussa.    

 


